

《单词百科:transactional是什么意思?transactional怎么发音?transactional 的解释和用法》

英语单词transactional是什么意思?transactional怎么读?transactional怎么发音?英语巴士为您整理了transactional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



transactional怎么读

transactional的读音:[træn'zæk n l]

transactional的意思

1、adj.交易的,业务的;(社会交往中)相互作用的;

transactional的相关词组

1、transactional analysis 相互作用分析(一种心理治疗方法);



transactional的双语例句

1. As with transactional kiosks, place explorational kiosks carefully and use wayfinding systems in conjunction with them.

和交易型信息亭一样,

探索型信息亭的放置也要小心仔细,要同时安放一些指路牌或者周边地图.

2. Transactional kiosks, as a rule, require no special enticements to attract users.

交易型信息亭无须特别地吸引使用者,这是一条原则.

3. Kiosks generally fall into two categorical types: transactional and explorational.

信息亭一般分成两类,即交易型和探索型.

4. Enable databases for transactional (includes snapshot) or merge replication.

使数据库能够用于事务复制(包含快照)或合并复制.

5. Educational and entertainment kiosks vary somewhat from the strict transient posture required of more transactional kiosks.

教育型和娱乐型信息亭有些不同于具有较为严格的暂时姿态的交易型信息亭.

6. The medullary cone injury was completed in the level of L 4.5 a sharp transactional way.

采用L4、5平面锐性横断性脊髓圆锥损伤的动物模型.

- 7. Principals'transformational leadership and transactional leadership had predicative efficacy for the teachers'job satisfaction.
- 九、国民小学校长[转型领导]、[交易领导]行为对整体[教师工作满意]有联合预测力.
- 8. As a true transactional database, the order of each write is supremely important.

对于真实的事务数据库,每个写入的顺序极为重要。

- 9. And most researchers suggested that transformational leadership was more effective than transactional leadership.
- 一般认为,变革型领导是比交易型领导更为有效的领导方式.

10. Transactional analysis practice is based upon mutual contracting for change.

契约交互分析实践在基于双向的改变契约之上的.

11. A non-transactional message is sent to a transactional queue.

非 事务性消息被发送到事务性队列中.

12. Removes the current message from a transactional queue and returns the message to the calling application.

从事务性队列中移除当前消息,并将该消息返回给调用应用程序.

13. Only tables with primary keys can be published in a transactional publication.

在事务性发布中只可以发布带有主键的表.

14. A transactional message is sent to a non-transactional queue.

事务性消息被发送到 非 事务性队列中.

15. For non-transactional applications, you use the environment to sync your inmemory cache to disk.

在事务上,要用环境来开启事务,在不需要事务的应用上,要用环境来同步缓存到磁盘上.

以上是英语巴士为您整理的transactional怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于transactional的用法、transactional的释义、transactional的相关详情请点击:https://enbs.cn/transactional